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§ 10 
Svar på medborgarförslag för att återta skogspartiet från 
droghandel vid runda vägen och Alviksstrand  
BRO 2025/231 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget och lägger det till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Bromma stadsdelsnämnd har mottagit ett medborgarförslag om att 
genomföra trygghetsskapande åtgärder i skogspartiet vid Runda 
vägen och Alviks strand med anledning av att det förekommer 
droghandel i området. Medborgaren föreslår röjning av träd och 
gömställen, anläggning av gångvägar med belysning samt 
anläggande av ett utegym. 
 
Förvaltningen känner till problematiken på platsen och bevakar 
situationen. I samverkan med polis tas veckovisa lägesbilder fram 
och utifrån dessa planeras förebyggande och uppsökande insatser. 
Förvaltningen uppmuntrar närboende att fortsatt rapportera 
händelser till polisen samt att inkomma med felanmälningar och 
synpunkter via Tyck till. 
 
Då området kommer att utvecklas på sikt har förvaltningen inte 
möjlighet att göra investeringar i form av exempelvis utegym. 
Däremot planerar vi att röja sly och se till så att växtligheten inte 
skymmer belysningen. En trygghetsvandring planeras i Alvik under 
året som kommer att ligga till grund för åtgärder i den mån det är 
möjligt. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

• 2096630 (Godkänd - R 1) Svar på medborgarförslag om att 
återta skogspartiet från droghandel vid Runda vägen och 
Alviks strand 

• 2110428 Medborgarförslag GDPR-tvättat 
• 2100080 Medborgarförslag GDPR 
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